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Abstract (en)
[origin: WO8303643A1] a) Hydraulic servo motor comprising a jack (1, 14) intended to be connected by its rod (31, 32, 151) to a moving member
to be displaced and accurately positioned, said jack being completely filled with liquid; b) servo motor characterized in that the displacement of
the piston (2) is implemented by direct liquid transfer from one chamber to the other chamber of the jack by at least one electric vibrator pump (6)
supplied by an alternating current power source and in that a so-called electro valve (7), normally open when not in operation, is connected in order
to make the two jack chambers communicate; c) the invention relates to hydraulic servo motors.

Abstract (fr)
a) Servo-moteur hydraulique comprenant un vérin (1, 14) destiné à être relié par sa tige (31, 32, 151) à un organe mobile à déplacer et à positionner
avec précision, ce vérin étant complètement repli de liquide; b) servo-moteur caractérisé en ce que le déplacement du piston (2) est réalisé par
le transfert direct du liquide d'une chambre à l'autre du vérin par au moins une pompe électrique à vibreur (6) alimentée à partir d'une source de
courant alternatif et en ce qu'une électrovanne (7) dite de sécurité ouverte au repos, est raccordée pour mettre en commutation les deux chambres
du vérin; c)l'invention concerne les servo-moteurs hydrauliques.
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